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Opět jsem dostal za dáčo lístky na Bernard Fest do Humpolce, který byl

letos docela dobře obsazen. V pátek 20.6. jsem před šestou skočil do

auta, cestou jsem vzal stopaře a po zaparkování jsem si to hrnul na

náměstí. Před vstupem byla děsná fronta, ale podařilo se mi šikovně

předběhnout přes kolegyni z práce, ale nebylo stejně vyhráno, protože

davy stály už i před podiem. Hrála kapela No Name. V pauze jsem si

došel pro pivo. Všude bylo plno lidí, že nebylo ani kam plivnout. Po

pauze začal koncert Tří sester. Zvuk byla jedna koule, že nebylo

slyšet slova a navíc měl jsem dojem, že je to ani nebaví hrát. To

kapela Kryštof, která hrála po nich, to bylo už jiné kafe. Richard

Krajča řádil jak Vontové ve Stínadlech, byl to fajn koncert. Po něm

jsem to už zabalil, protože jsem byl po týdnu unaven a davy lidí mě

.....

V

sobotui jsem už do Humpolce najel na 12.00 hod., protože hráli Tap

Tap. Řiditele autobusujsem chytil už jen poslední sloku, ale jinak

byly dobré i ostatní písničky. Lidí na sobotní koncerty už bylo méně

než v pátek. Kapelu Divokej Bill jsem ještě naživo neviděl, ale rovněž

mě nezklamali. Následoval Děda Mládek Illegal Band, kteří Mládkovy

hitovky včetně mého oblíbeného Jožina z bažin sypaly z rukávu a bylo

vidět, že hrají s radostí. Blížil se večer, který byl vyhrazen pro

Žbirku a kapelu Chinaski. Opět dobrý. O přestávce jsem si došel ven na

kafe, protože jsem na náměstí nezaznamenal, že by ho někdo ze stánkařů
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vařil. Pro mě posledním vystoupením byl Symphonic Queen Filharmonie

Hradec Králové, ten kromě hodinové přestávky byl zvučen ještě dalších

3/4 hodiny, ale lidi ani moc nepískaly. Přede mnou nějací pásci

rozdávali toaleťák, prý pro všechny kdo pili 14 -ku. Nakonec rulky

házeli během koncertu po lidech. Musím říci, že já jsem pivo nepil,

protože jsem řídil, ale docela často, když zavanul větřík, se linul

děsný puch s prdů kolemstojících. Záchody byly jinak na tohle množství

lidí docela v pohodě a i prý ženské tojky byly čištěné. Symphonic

Queen Filharmonie Hradec Králové jsem už ani nedoposlouchal a půl

hodiny před půlnocí jsem to smažil do Pejru. Pěkně mě za ty dva dny

bolely nohy, ale vcelku fesťák byl až na nazvučení některých kapel

dobrý.
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